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Obec Škvořetice 

 

OBECNÍ BUBENÍČEK 
31. vydání   

                           4. února 2022 

                          

                                                   

  „ Vážení spoluobčané,  na vědomí se dává,  že … “ 

         

 

kontakty:  info@obecskvoretice.cz,  tel: J.Chlanda 722 944 837,  J.Hora 724 915 833 

Škvořetický masopust konati se 

bude v sobotu 19. února …  

 

mailto:info@obecskvoretice.cz
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VE ZKRATCE ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE (ZO)                                         .                        
Dne 6.12.2021 se uskutečnilo 31. zasedání zastupitelstva obce (ZO), dne 22.12.2021 se 

uskutečnilo 32. zasedání ZO, dne 20.1.2022 se uskutečnilo 33. zasedání ZO. Kompletní zápisy 

ze zasedání jsou na našich webových stránkách nebo jsou k dispozici k nahlédnutí v úředních 

hodinách na OÚ. Zde uvádíme jen stručný výtah: 

31. zasedání zastupitelstva obce: 

ad 7/ Záměr pronájmu obecních pozemků k zemědělskému pachtu: 

viz Příloha k Zápisu z 31. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného dne 6.12. 

2021, ad7/, Přehled obecních pozemků k zemědělskému pachtu 

Návrh usnesení: ZO souhlasí se záměrem pronájmu pozemků uvedených v Příloze - Přehled 

obecních pozemků k zemědělskému pachtu. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 128/2021 bylo schváleno. 

32. zasedání zastupitelstva obce: 

ad 6/ Projednání podání žádosti o pořizování návrhu Změny č.1 územního plánu Škvořetice: 

Starosta seznámil ZO se všemi žádostmi o pořizování návrhu Změny č.1 územního plánu 

Škvořetice. O změnu požádal Jiří Šorna, Karel Vošahlík, Jana a Petr Mikešovi, Hana Koubková a 

obec Škvořetice. 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 131/2021 bylo schváleno. 

ad 7/ Schválení rozpočtu obce Škvořetice na rok 2022: 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s návrhem rozpočtu obce Škvořetice na rok 2022. 

Rozpočet je navržen jako vyrovnaný: příjmy 6 215 000,- Kč / výdaje 6 118 500,- Kč. 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 132/2021 bylo schváleno. 

ad 10/ Diskuze: ZO diskutovalo o podobě nových pachtovních smluv a podmínkách pronájmu:  

      - smlouvy budou platné až do dokončení komplexních pozemkových úprav  

      - smlouvy by měly obsahovat roční výpovědní lhůtu 

      - smlouvy by měly obsahovat stávající výši nájmu 3.600,-Kč/ha/rok + inflační navyšování 

      - pronajmout pozemky ve stejném rozsahu stávajícím nájemcům (pokud trvá zájem), pokud 

        v předcházejících letech řádně plnili své pachtovní povinnosti a jednali korektně s obcí. 

33. zasedání zastupitelstva obce: 

ad 5/ Stanovení poplatku za komunální odpad pro právnické osoby: 

Návrh usnesení: ZO Škvořetice se usneslo na místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství pro právnické osoby ve výši 1400,- Kč/rok. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 134/2022 bylo schváleno. 
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ad 6/ Projednání žádosti o pronájem obecního pozemku panu Brožkovi ze Sedlice: 

Návrh usnesení: ZO Škvořetice souhlasí s pronájmem části obecního pozemku č.p. 124/6 

(ostatní plocha) o rozloze 213 m2 panu Brožkovi ze Sedlice za účelem chovu včel. Výše 

nájemného byla stanovena na 1000,- Kč/rok. 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 135/2021 bylo schváleno. 

ad 7/ Diskuze: 

- Starosta seznámil ZO se žádostí Spolku Lungta o zapojení obce do mezinárodní kampaně 

Vlajka pro Tibet, což by znamenalo vyvěsit 10.3.2022 zapůjčenou tibetskou vlajku na OÚ. 

                                                                                               Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 2 

- Pronájem obecních pozemků k zemědělskému pachtu:  

Starosta seznámil ZO s průběhem návštěvy u právníka JUDr. Havleny, kterou uskutečnili 

společně s místostarostou F. Kramlem během ledna.  

Doporučený postup je následující:  

- do konce ledna 2022 doručit všem stávajícím nájemcům výzvu k vyklizení pronajímaných 

pozemků do konce září 2022 (tj. do konce agrárního roku). 

- během jara připravit ve spolupráci s právníkem JUDr. Havlenou výběrové řízení na pronájem 

  obecních pozemků k zemědělskému pachtu a nové smlouvy. 

                                                                                                 Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

VELEDŮLEŽITÉ INFORMACE                                                                       .   

• Ukládání větví u koupaliště: Ořezané větve můžete ukládat na hromadu u 

koupaliště za Stárkou. Snažte se hromadu neroztahovat.  

Trávu a listí odvážejte zatím, než bude jiné řešení, stále na komunitní 

kompostovací místo u bramborárny v areálu ZOD. 
 

• Pořízení poštovních schránek a jmenovek na zvonky: Protože se začínají 

roznášet faktury za vodné a stočné, prosíme ty, kteří nemají schránky a 

chtějí faktury v papírové formě, aby si je pořídili. Od modrých schránek 

Pošty nemáme klíče. Taktéž na SOBáčka a Bubeníčka jsou schránky dobré. 
 

• Možnost nákupu zvěřiny od kamaráda myslivce: Pokud má někdo rád 

zvěřinu, může požádat někoho z místních myslivců a bude mu 

zprostředkován prodej zvěřiny (divočák, srnčí) z místních hvozdů za režijní 

ceny. 
 

• Ceník vodného a stočného: Je umístěn na úředních deskách obce. 
             pitná voda                                                        40,- Kč /m3 

             poplatek za odběrné místo (voda - paušál)                 200,- Kč /rok 
                               stočné - trvale žijící (paušál)                  400,- Kč /osobu /rok 

                                            - chalupáři    (paušál)                1000,- Kč /rekreační objekt /rok 
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                                                                                       Všechny uvedené ceny jsou včetně DPH. 

                      Fakturu je možné uhradit převodem na účet, zaplatit v hotovosti paní pokladní v místním 

                      obchodě nebo každý čtvrtek 17:00-19:00 hod. na obecním úřadě. 
 

• Psí hovínka: Na veřejných prostranstvích obce si laskavě sbírejte exkrementy 

po svých miláčcích, neustálé sledování a kličkování odvádí pozornost 

maminek s kočárky od jejich ratolestí. 
 

• Sběrný dvůr Blatná: Chystá se změna při ověřování totožnosti u vjezdu do 

areálu. Nyní stačí občanský průkaz (pro chalupáře potvrzení o zaplacení 

poplatku ve Škvořeticích), v budoucnu budou pro nás asi karty s čipem. 

Jakmile budeme znát více, budete neprodleně informováni.  

Zatím platí občanka nebo potvrzení o zaplacení poplatku ve Škvořeticích. 

 BYLO                                                                                                              . 

MIKULÁŠSKOU NADÍLKU  letos zpestřilo vystoupení ochotnického souboru Kos ze 

Čkyně a jejich veselý divadelní opus „12 měsíčků“, kde samozřejmě nechyběla hodná 

Mařenka, její proradná macecha a ziskuchtivá nevlastní sestra Holena, ale k překvapení 

všech diváků 12 měsíčků nebyli slovutní starci u vatry, nýbrž název lesní večerky bratří 

Nguyễnových 阮,kteří v zájmu zvýšení svých tržeb dovedli pohádku ke šťastnému konci 

a jestli neumřeli nebo neodjeli do 

Vietnamu, žijí a prodávají 

v pohádkovém lese dodnes non-

stop. 

Po divácky úspěšném představení 

následovala dětmi dlouho 

očekávaná, pro ty zlobivější i 

obávaná, čertovsko-mikulášská 

nadílka doprovázená světelnými efekty, jež vytvářely nefalšovaný dojem pekla.  

ŽIVÝ BETLÉM NA KŘESOVCI měl u početného obecenstva velký sukces, 

závěrečný aplaus byl zaslouženou odměnou místním ochotnickým nadšencům, kteří 
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obětovali svůj volný čas a pečlivě se připravovali na předcházejících pěti zkouškách. 
Samozřejmě pár chybiček se vloudilo, ale ty postřehla jenom bdělá režisérka celého 

spektáklu Hanka Koubků. Zdá se, že přesunutí termínu na sobotu před vánočními 
svátky byl dobrý tah, počasí se vydařilo, sluníčko osvítilo scenérii biblického příběhu o 
narození Jezulátka. 

 Novinkou a veselým oživením oproti minulému „Betlému“ byl závěrečný příchod Tří 
králů, jejichž kostýmová maska byla pojata jako 3 v 1, a kterou rozpohyboval skvělý 
nosič Pepa Ředina.  
Po představení z herců spadla tréma, klábosilo se u ohýnku, dopil se punč, a ti, kteří 
ještě neměli dost sobotního odpoledne, se přesunuli do pacelické klubovny, kde už 
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praskal oheň v kamnech. Zbylí hudebníci ten den naposled vytáhli své inštrumenty 
z futrálů a zapěli ještě pár koled, některým zpěvákům už ke konci vadnul hlas.  
 

 

 

Turnaj v sedmě a turnaj v ping-pongu ze zápisků Petra Šavrdy: 
Opět se konalo tradiční volyňské finále. Ale další příčky už tentokrát patřily místním 

borcům. Na 3. místě skončila dvojice, která se dala dohromady teprve těsně před 

samotným turnajem - Míra Vylita a Jirka Hrouda. V boji o medailovou pozici jim 

tradičně úkol usnadnila dvojice Jirka Holub a Karel Šorna. V tomto případě šlo o 

sehranou dvojici, která se pravidelně umisťuje mezi nejlepšími. Bohužel Karlovi opět v 

samotném napjatém závěru došly psychické a morální síly a při jedné z rozehraných 

her (ne poprvé) usnul. Po probuzení se zvedl a odešel asi domů. A bylo dohráno. Že by 

Jirka stále věřil, že se situace už opakovat nebude? 

Celkově se turnaje účastnilo 13 dvojic, z toho 5 přijelo z Volyně včetně 4 zástupkyň 

něžného pohlaví). Hrálo se ve 2 skupinách a dále vyřazovacím způsobem. Nálada byla 

většinou skvělá, jen kdyby se občas ve vypjatých situacích neobjevily chmury ve 

tvářích a rozčilené dohady. Například se v jednom utkání hraném na 2 sety nemohli 

soupeři dohodnout, jestli už odehráli oba sety, nebo jen jeden. Pro nestranné 

úsměvná zápletka. 

Začalo se včas, přesto se boje protáhly opět do pozdních nočních hodin. 

Turnaj v ping-pongu jsem organizoval já, takže výsledky a průběh je mi bližší.  

Zmínit je možná třeba nezájem v ženské kategorii, kde všechny 3 účastnice získaly 

krásné ceny. Ani mezi dětmi nebyl velký nával, ale Štěpán Schaffarz opět nezklamal 

svou suverenitou.  

Ve šlépějích své dcery Jany, která vyhrála ženskou, či spíše dívčí kategorii, šel 
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neohroženě za celkovým 

vítězstvím (což se ovšem čekalo) 

suverénní Milan Navrátil. 

Na druhém místě skončil Ondra 

Nový a třetí místo vybojoval 

Karel Šorna, který tentokrát za 

stolem ve vypjatých bojích 

neusnul.  

V mužské kategorii bylo 13 

účastníků a mezi nimi poprvé v 

kariéře také neohrožení mladíci 

Tomáš Vylita a Honza Vlášek. 

Oba zasluhují uznání stejně jako neohrožený a nejstarší účastník turnaje Tonda 

Murárik. 

V neposlední řadě je nutno vyzdvihnout vytvoření osobního maxima některých borců. 

Na mysli mám především Pepu Horu, který motal hlavy slavnějších protivníků a 2 

zápasy ukořistil ve svůj prospěch. 

To jsou moje nejdůležitější postřehy, na které jsem si právě teď vzpomněl. To je u mě 

úspěch, protože s přibývajícím věkem nepřímo úměrně ubývá paměti. 
                                                                                                                       Petr Šavrda 

 

ŽULÁK TEAM ŠKVOŘETICE na Nový rok vyrazil na tradiční 

cyklovýlet na vrchol Třemšína. Počasí nám tentokrát přálo, sníh roztál, 

bylo +9°C, polojasno, ale vál nepříjemný protivítr. Stánky 

s občerstvením stejně jako loni nebyly a tak jsme si novoroční přípitek 

přivezli s sebou. 
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BUDE                                                                                                             . 

• Ustavující schůze nově vznikajícího spolku na podporu a obnovu kostelíka 

Proměnění Páně na vrchu Křesovec se uskuteční v sobotu 12. února od 16:00 

hodin v pacelické klubovně.  

Dlouhodobým cílem spolku bude zachování a obnova místních tradic a památek, 

osvětová činnost v oblasti kultury. Spolek rád přivítá ve svých řadách všechny, 

kterým na těchto neziskových aktivitách záleží. Bližší info Aleš Bráza a Vojta Rosina 

• ŠKVOŘETICKÝ MASOPUST  se bude konat v SOBOTU 19. ÚNORA   
        Zájemci o masky z půjčovny se včas hlaste u Petra Šavrdy (tel. 604 412 676) 
        Sraz masek je v 9:00 v místním hostinci!  
        POZOR, letos se půjde v obráceném směru, aby i severní půlka vsi poprvé viděla 
        masky ostré a nerozmazané … 
 

 

Gratulujeme                                                                                               . 
V měsíci únoru oslaví své významné životní jubileum paní Zdeňka 
Koubková, pan Josef Ředina st., pan Emil Štěpán a pan Miroslav Mikeš st. 
                                                     Takže vše nejlepší a hodně zdraví! 
 
 

Příspěvky čtenářů                                                                                    . 
Prosba a poděkování 

Mám skromnou prosbu ke všem majitelům dvoukolek a čtyřkolek na motorek. Moc 

mne těší, že máme společnou zálibu v objevování a toulkách naší malebnou krajinou. 

Prosím, myslete také na nás - pěšáky - protože chůze po některých cestách i necestách 

po Vašem průjezdu, se stává velkým dobrodružstvím. 

A poděkování - za výchovné radary na měření rychlosti v našich obcích. 

Těší mne, že někdo zezelená radostí, když se vracím domů z práce. 

                                                                                                                      Anička Horová 

 

Úhrn srážek                                                                                                .                                                                                                
V prosinci spadlo 39 mm (= 104 % normálu), průměrná teplota byla 1,4 °C, což je o 
+0,9 °C více než dlouhodobý průměr. 
Za celý rok 2021 spadlo 680 mm (= 113 % normálu), průměrná teplota byla 8,1 °C, což 
je o +0,3 °C více než dlouhodobý průměr. 


